

Date: 26/12/2021  
Number: 10742/2021

**Messrs. Jordan Securities Commission  
Disclosure Department  
Amman- Jordan**

In Accordance with article 43/D of Securities Law of the year 2017 and article (8) of the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standard of 2004, kindly be advised that on Thursday, 23, December 2021 the Board of Directors of Capital Bank of Jordan approved the submission of a binding offer to all shareholders of Société Générale de Banque-Jordan in connection with the acquisition by Capital Bank of Jordan of 100% of the issued share capital of Société Générale de Banque – Jordan. Taking into consideration that Capital Bank of Jordan is required to obtain the approvals of the Central Bank of Jordan and all other relevant regulators. Noting that the final decision shall require the approval of the Bank's extraordinary general meeting.

The aforementioned decision is in line with the Bank's strategy to expand and increase its market share.

We will keep you informed of any development as it may occur.

Chairman of the Board of Directors  
Bassem Khalil Al Salem



التاريخ : 2021/12/26

الرقم : أ س / 10742 / 2021

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين  
عناية السادة / دائرة الإفصاح المحترمين  
عمان - الأردن

تحية واحتراماً وبعد،

عملاً بأحكام المادة (43/د) من قانون الأوراق المالية لسنة 2017 والمادة (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004، نود إعلامكم بأن مجلس ادارة بنك المال الاردني قد قام في يوم الخميس الموافق 2021/12/23 بالموافقة على تقديم عرض ملزم الى جميع مساهمي بنك سوسيتيه جنرال - الاردن فيما يتعلق بالاستحواذ على بنك سوسيتيه جنرال - الاردن من خلال شراء 100% من أسهم البنك، وعلى بنك المال الاردني الحصول على موافقة البنك المركزي الأردني والجهات الرقابية الأخرى، علماً بأن القرار النهائي سيحتاج إلى موافقة الهيئة العامة غير العادية للبنك.

ويأتي هذا القرار ضمن استراتيجية البنك للتوسع وتعزيز حصته السوقية.

وسنقوم بإعلامكم عن أي مستجدات حول هذا الأمر حال حدوثها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

رئيس مجلس الادارة  
باسم خليل السالم

